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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 3 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: M. Ulrich 

           
            

Datum konání:  15.6.2023 Začátek: 16:00 Konec: 18:35 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Richard Bureš ano     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ano     
 

           Jana 
Machálková 

ne  ano   

 
           David Malý ano     

 
           Petr Lukáš ano     

 
           David Soukup ano     

 
           Jakub Rozsypal ano     

 
   Tajemník komise: Jan Turek ano      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Pavliš  ano      

                Další přítomní hosté:  Miroslav Ulrich (zástupce vedoucího OINF) 

                                                             Traian Urban 

                                                             Martin Sládek 

Program: 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 3. jednání + prezence účastníků                                          
(PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČP 1 

3. Schválení zápisu č.2/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

4. Schválení člena KINF druhého ze dvou chybějících odborníků 

5. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 

6. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

7. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o projektech odboru informatiky MČ 

Praha 1. 

8. Různé 
 

1. Konstatování ověřovatele zápisu 2. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Richard Bureš přivítal členy komise KINF a přítomné hosty. V roli „dalších“ hostů se 

účastnili jednání Miroslav Ulrich – zástupce vedoucího informatiky MČP1, Traian Urban a Martin 

Sládek. Po představení hostů předseda konstatoval, že jednání se účastní, i s ním celkem 6 členů 

komise, a to všichni prezenčně, na půdě MČP1.  Komise je při svém 3. jednání v roce 2023 
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usnášeníschopná a může tedy vydávat platná usnesení a zaujímat platná stanoviska k 

projednávaným bodům. Ověřovatelem tohoto zápisu, byl konstatován David Malý.  

PZN: Přehled přítomných/omluvených/neomluvených/a hostů naleznete v seznamu účastníků 

jednání, na začátku tohoto zápisu. 

     

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1  

Předkladatel: Richard Bureš 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak 

byl publikován na www.praha1.cz.  

 

Usnesení KINF č.: 1/3/2023 

Komise pro informatiku schvaluje program 3. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Schválení zápisu č.2/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

Předkladatel: Richard Bureš 

Předseda Richard Bureš vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 2. 

jednání KINF. K zápisu nebyly žádné připomínky, pouze někteří členové komise žádali o dřívější 

zveřejňování materiálů.  

 

Usnesení KINF č.: 2/3/2023 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 2. jednání. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Schválení druhého odborníka za člena KINF  

Předkladatel: Richard Bureš 

 schválení pana Martina Sládka za člena KINF 

Předseda komise Richard Bureš připomenul členům komise, že životopis pana Martina Sládka byl 

k dispozici členům KINF na uložišti. Pan Sládek prezentoval svůj profesní životopis a následovala 

diskuse se členy komise. 

 

Usnesení KINF č.: 3/3/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit pana Martina Sládka za člena Komise pro 

informatiku a smart cities Rady MČP1. 

 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 

Předkladatel: Richard Bureš 

V tomto bodě proběhlo jednání a diskuze o doporučení Radě MČP1 schválit aktuální materiály 

pro jednání Rady MČP1, v rámci přípravy, uzavírání smluv a výběrových řízení. 

http://www.praha1.cz/
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     1) Umístění antény Vodafon na střechu MČP1 - smlouva na 10 let, poplatek 200 tisíc Kč ročně. 

Usnesení KINF č.: 4/3/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit předložený materiál. 
Hlasování:    Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato 
 
2) Podpora provozu systému E-spis ÚMČ Prahy 1 -  při projednávání byla objevena chyba v 
důvodové zprávě (špatně uvedená částka za základní podporu a špatný počet hodin 
rozšířené podpory včetně uvedené částky), v návrhu usnesení a ve smlouvě jsou tyto údaje 
správně. 

Usnesení KINF č.: 5/3/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit předložený materiál s podmínkou 
opravy důvodové zprávy 

Hlasování:    Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato 
 
3) Podpora síťové infrastruktury a telefonní ústředny - p. Pavliš informoval komisi o 
průběhu VŘ, následně byly zodpovězeny všechny dotazy. 

Usnesení KINF č.: 6/3/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit předložený materiál  

Hlasování:    Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato 
 
4) PROXIO - rozvoj agendového systému - p. Bureš informoval komisi o záměru rozvoje, 
následně byly zodpovězeny všechny dotazy, komise žádá o informovanost v průběhu 
realizace o stavu čerpání 

Usnesení KINF č.: 7/3/2023 

Komise pro informatiku doporučuje Radě MČP1 schválit předložený materiál.  

Hlasování:    Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato 
 

 

6. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda sdělil členům komise a hostům aktuální informace z dané oblasti, následně 

proběhla diskuze. 

K bodu č.6 nebylo vytvořeno usnesení. 

 

 

7. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o projektech odboru informatiky MČP1. 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Bureš předal slovo panu vedoucímu informatiky MČP1, panu Miroslavu Pavlišovi a 

ten přednesl členům komise aktuální informace, které doplnil pan Miroslav Ulrich. Následně 

proběhla diskuze. 

        K bodu č.7 nebylo vytvořeno usnesení. 
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8. Různé 

Do bodu různé tentokrát nebyly přidány žádná témata k jednání. 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezentační listina č.3/2023        

  

 

Zápis sepsán dne: 15.6.2023    

Předán k ověření: 03.7.2023    

            

Ověřovatel zápisu: David Malý     Předseda KINF: Richard Bureš  

            

         

            

         

        


